

The International Canadianist

no. 17 (28-09-10)

International Council for Canadian Studies

250, City Centre, Suite 303, Ottawa, Ontario, Canada K1R 6K7

Tel.: (613) 789-7834; fax: (613) 789-7830; email: cristina.frias@iccs-ciec.ca <http://www.iccs-ciec.ca>

FRANÇAIS

A CHARTER OF RIGHTS FOR NAFTA SIGNATORIES

An American canadianist explores the feasibility and relevance of a Charter of Rights for North America. For more information, click [here](#)

CANADIAN STUDIES IN CHINA: NOW AND THE FUTURE

Canadian studies have been present for the past 26 years in China. A long time canadianist and visiting scholar in this country analyses the current and future status of Canadian studies in China. For more information, click [here](#).

FINANCE MINISTER JIM FLAHERTY SEEKS POLICY ADVICE FROM CEOs, ACADEMICS AND ECONOMISTS



Susan Hodgett, Secretary of the International Council for Canadian Studies (ICCS) and Director of Canadian Studies at the University of Ulster was invited to attend the fourth annual summer policy retreat hosted by Finance Minister Jim Flaherty at the Wakefield Mill Inn in Wakefield, Quebec on August 10, 2010. The retreat was an opportunity for Mr. Flaherty to exchange views with public and private sector

leaders on how to address some of Canada's key challenges.

[Comments. click here.](#)

Le canadieniste international

Conseil international d'études canadiennes

250, City Centre, bureau 303, Ottawa, Canada K1R 6K7

Tél. : (613) 789-7834; téléc. : (613) 789-7830; courriel : cristina.frias@iccs-ciec.ca <http://www.iccs-ciec.ca>

[ENGLISH](#)

LES ÉTUDES CANADIENNES EN CHINE : MAINTENANT ET POUR L'AVENIR

Les études canadiennes sont présentes en Chine depuis environ 26 ans. Un canadieniste de longue date et un chercheur invité dans ce pays analyse l'état actuel et futur des études canadiennes en Chine. Pour plus d'informations, cliquez [ici](#).

UNE CHARTE DES DROITS POUR LES SIGNATAIRES DE L'ALENA

Un canadieniste américain étudie la faisabilité et la pertinence d'une Charte des droits pour l'Amérique du Nord. Pour plus d'informations, cliquez [ici](#).

LE MINISTRE DES FINANCES JIM FLAHERTY CONSULTE DES PDGS, DES UNIVERSITAIRES ET DES ECONOMISTES



Susan Hodgett, Secrétaire du Conseil International d'études canadiennes (CIEC) et Directrice des études canadiennes à l'Université Ulster a été invitée à participer à la 4ème retraite annuelle organisée par le Ministre des Finances Jim Flaherty à l'Auberge le Moulin de Wakefield à Wakefield, QC, le 10 août dernier. La retraite était une occasion pour M. Flaherty d'échanger avec des dirigeants du secteur public et privé sur les façons de relever certains défis auxquels fait face le Canada.

[Commentaires, cliquez ici.](#)